
Lijst 1

CDA
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

Verkeersveiligheid zal voor alle partijen hoge prioriteit hebben. Als CDA Goes hebben we de afgelopen jaren herhaaldelijk gevraagd om een 

vrachtwagenverbod in de Buys Ballotstraat. Gelukkig is er nu een proef. Wat ons betreft is die blijvend. 

Voor het hele Wesselopark is onlangs een nieuwe visie opgesteld, door en in goed overleg met de vereniging. Onze wethouder Joost de 

Goffau heeft zich hier hard voor gemaakt. Zaak is om die nieuwe visie snel uit te werken. 

Bij elke school geldt dat er piektijden zijn waarop het druk is met halen en brengen. Vooralsnog lijkt deze piekbelasting beheersbaar, maar 

als dat school het signaal geeft dat het niet zo kan, dan zal met de school en de buurt in gesprek moeten worden gegaan. 

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

Er moet sowieso meer gebouwd worden in onze gemeente, ondanks dat er afgelopen jaren héél véél gebouwd is. Je kunt in de gemeente 

Goes geen rondje lopen zonder een bouwproject te passeren. Nieuwbouw zal in de stad en in de dorpen plaats moeten vinden. De 

afgelopen tijd zijn verschillende locaties voor uitbreiding geïnventariseerd, de keuze waar dan precies (extra) gebouwd moet gaan worden is 

aan de nieuwe gemeenteraad.

De nieuwbouw die in Kloetinge gepland is biedt ook juist mogelijkheden voor senioren, zodat die in Kloetinge oud kunnen worden. Inzet 

voor het behoud van de lokale buurtwinkel, zorg aan huis, maar ook investeringen in activiteiten voor senioren zal het CDA Goes blijven 

doen. 

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

De wensen voor nieuwbouw en de wens voor behoud van groen kunnen botsen. Daarom zal een keuze voor nieuwbouw en waar dus altijd 

in overleg met het dorp zijn. De eerste stap in de energietransitie voor het dorp zit in het beter isoleren van woningen. Dat is ook de 

opdracht die de gemeente Goes heeft. Het CDA Goes ziet daarin ook de eerste winst. Voor de bewoner en voor het milieu. Voor windmolens 

is in Zeeland in stringent beleid, dit kan alleen geclusterd. Voor Kloetinge zijn er geen plannen. Zonnepanelen moeten niet op 

landbouwgrond, maar op daken. 

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

In bovenstaande antwoorden hebben we al iets gezegd. Het behoud van het karakter van het oude dorp staat voor ons voorop. De 

afgelopen jaren is daarom na het Oostmolenpark eerst Watershipdown en daarna Riethoek ontstaan. Daarnaast worden mogelijkheden in 

het dorp gezocht, denk aan de herontwikkeling van de oude Kloetingse school. Simpelweg kijkend naar de ruimte die er is, zal een grote 

uitbreiding niet eenvoudig zijn, dus die zullen we vooral Goes-breed moeten bekijken.



Lijst 2

PvdA/GroenLinks
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

PvdA-GroenLinks wil investeren in meer veiligheid voor fietsers en voetgangers. Dat betekent dat we knelpunten willen aanpakken. Rondom 

het sportpark is er op bepaalde momenten sprake van veel verkeer. Als er in de toekomst sprake is van nieuwbouw ten noorden van 

Kloetinge, dan ontstaat er de mogelijkheid om de aanrijroute naar het sportpark te veranderen. 

Rondom de Kloetingseschool is het belangrijk dat kinderen veilig naar school kunnen. Als er problemen zijn, dan moeten deze worden 

aangepakt. We willen daarbij de school en buurtbewoners betrekken, zij weten immers waar het misloopt en hoe dit het beste opgelost kan 

worden. 

De fietsovergang bij de Buys Ballotstraat richting de Riethoek is onveilig. De ruimte is helaas beperkt. Toch moet er gedacht worden aan een 

passende oplossing. Te denken valt aan bijvoorbeeld het voorrang geven aan fietsers of door het aanleggen van drempels. 

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

Kloetinge als dorp

Kloetinge kent twee gedeelten: de oude dorpskern en het nieuwere Oostmolenpark en Riethoek. PvdA-GroenLinks wil de karakteristieke 

dorpssfeer in de kern behouden. Dat betekent dat we geen grootschalige nieuwbouw willen binnen het dorp. Als er nieuwbouw plaatsvindt, 

dan moet dit passend zijn in de omgeving. Inwoners hebben het recht om hierover mee te praten.

Wel zien we ook in de gemeente Goes een roep om meer (betaalbaar) te bouwen. Daar willen we aan meewerken. Het is niet ondenkbaar 

dat de gronden naast het Oostmolenpark en de Riethoek bebouwd gaan worden met huizen. Als dat gebeurt, willen we hier een goede mix 

van woningen, zodat er ruimte is voor starters, seniorenwoningen en eengezinswoningen. Ook willen we ervoor zorgen dat de huizen 

duurzaam gebouwd worden en de nieuwe delen voorzien zijn van voldoende groen.

Met de huidige woningmarkt is het niet ondenkbaar dat ook ten noorden van Kloetinge langs de Stelleweg gebouwd gaat worden. Mocht 

dat in de toekomst nodig zijn, dan zullen we ons hard maken voor een groene buffer tussen het dorp en de nieuwe wijk. 

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

We hebben oog voor 2022 en verder. Daarbij zien we ook de veranderingen in het klimaat. We willen Kloetinge voorbereiden op extremer 

weer. Dat doen we door voldoende groen te behouden en inwoners te stimuleren om hun tuinen zo groen mogelijk te maken. PvdA-

GroenLinks wil ook alle inwoners ondersteunen bij het verduurzamen van hun huis. Het is geen vanzelfsprekendheid dat iedereen dit kan 

betalen. We willen daarom via vouchers, subsidies en goedkope leningen alle inwoners de kans geven om te verduurzamen. Een voorbeeld 

daarvan is de subsidie voor groene daken die op initiatief van PvdA-GroenLinks is ontstaan. 

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

PvdA-GroenLinks staat voor een sociale en duurzame gemeente. We staan voor een gemeente, die passende zorg regelt voor inwoners 

waarbij gezondheid en bestaanszekerheid voorop staan. Een gemeente die kwetsbare inwoners ondersteunt bij het verbeteren van hun 

leefsituatie en daarbij armoede bestrijdt. Daarbij hebben we ook oog voor het klimaat, de veiligheid in het verkeer en betaalbaar wonen 

zoals eerder al verwoord. We staan altijd open voor een gesprek en we nodigen u dan ook van harte uit om contact op te nemen als daar 

behoefte aan is. 



Lijst 3

VVD
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

Kloetingse school; echte oplossingen voor verkeer bij de Kloetingse school hebben we zo snel niet voorhanden, de ruimte daar ter plaatse is 

zeer beperkt. Afsluiten voor doorgaand verkeer lijkt ons geen optie, dus in alle eerlijkheid verder dan waarschuwingsborden en (meer) 

snelheidsbeperkende maatregelen komen we niet.

Wesselopark; aangezien er nu al een fors verkeersprobleem is vragen wij ons af of enkel het vergroten van het parkeerterrein de oplossing 

is. Hiermee trek je ons inziens nog meer verkeer aan. De vvd zou heel graag onderzocht zien of het mogelijk is om de sportvelden voor 

autoverkeer vanaf de Manneeweg te ontsluiten.

Buys-ballotstraat; veel meer (lees structureel betere) oplossingen dan dat er nu genomen zijn zien we niet, natuurlijk zijn er altijd nog wat 

kleine verbeteringen mogelijk. Feitelijk is de straat is gewoon te smal voor alle verkeer wat er door moet. 

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

De VVD wil voor iedereen bouwen, wij staan er voor dat er voor een ieder een geschikte woning is! Ongeacht of je nu arm of rijk, starter of 

senior bent of daartussen in. Afgelopen weken is de regeling starterslening fors opgerekt naar aanleiding van vragen die de VVD fractie 

hierover gesteld heeft.

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

Kloetinge is veruit het mooiste en groenste dorp van de gemeente Goes, het is dan ook niet voor niets grotendeels beschermd dorpsgezicht. 

We moeten zeer zorgvuldig omgaan met het groen op kloetinge maar we moeten ook erkennen dat dit op gespannen voet kan komen te 

staan met de grote vraag naar bv  (meer) woonruimte. Een zeer zorgvuldige afweging is hier cruciaal!

Windmolens plaatsen in het algemeen zijn wij daar niet voor, zeker niet in een karakteristiek  gebied als kloetinge. Zonnepanelen op de 

velden is voor ons voorlopig niet aan de orde. Laten we eerst de daken maar eens vol leggen alvorens hier over te beginnen.

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

Gevoelsmatig gaat de vvd direct voor bouwen maar zeker ook in dit geval wel met behoud van het groene en dorpse karakter en niet 

ongebreideld.



Lijst 4

SGP-ChristenUnie
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

De SGP-ChristenUnie fractie vindt dat mobiliteit en bereikbaarheid mensen bij elkaar brengt en voorwaarden zijn voor een gezonde 

economie. 

De impact van verkeer en transport op de kwaliteit van wonen en de leefomgeving moet waar mogelijk worden verkleind. Dit staat voorop.

Wat betreft de verkeersituatie bij de Kloetingse School zijn er maatregelen genomen. Mochten hier nu nog knelpunten ervaren worden dan 

staan wij open voor verbeteringen als dat mogelijk is.

Het ambitieplan Wesselopark VV Kloetinge biedt naar onze mening ruimte voor verbetering van het parkeren. Wat betreft de ontsluiting 

blijft de huidige locatie een probleem. De ultieme oplossing zou verplaatsing van het volledige park zijn, maar dat is nu helaas een brug te 

ver. Wat betreft  de overgang bij de Buys-Ballotstraat willen wij opmerken dat de huidige inrichting een grote verbetering is ten opzicht van 

de oude situatie. Het weren van vrachtverkeer vinden wij een goede oplossing. Daarnaast moeten wij ons realiseren dat de Buys-Ballotstraat 

een cruciale verbinding is in Goes. Een oplossing zou kunnen zijn als over de volle lengte aan één kant van de weg de parkeervakken 

opgegeven zouden worden, maar wij denken dat dit voor nu onbespreekbaar is.

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

De SGP-ChristenUnie fractie gunt ieder¬een een betaalbaar en passend huis in een prettige wijk. De gemeente richt zich vooral op het 

voorzieningenniveau en de bereikbaarheid. Met een toekomstgericht woningbeleid, waarin starters hulp krijgen, zorgen we samen met de 

markt voor voldoende woningen ook in de sociale huursector. We willen de mogelijkheid van vestiging van mantelzorg nabij woningen 

toelaten in de omgevingsplannen. In de gemeente wordt ruimte geboden aan vernieuwende woonconcepten, die inhaken op de 

onderwerpen starters op de woning¬markt. Wij willen een proactief grondbeleid met zicht op de toekomst. We streven naar 

gedifferentieerde woonwij¬ken (sociaal, middelduur, duur). De (financiële) bereikbaarheid van wonin¬gen voor starters en eenverdieners is 

voor ons een belangrijk aandachtspunt. We willen dat woningen met lage huren zoveel mogelijk beschikbaar komen voor mensen met een 

laag inkomen. We handhaven startersleningen voor be¬staande woningen. Deze leningen stimu¬leren de woningmarkt vanaf de onderkant. 

Ook handhaven en stimuleren wij het gebruik van de blijverslening, zodat men¬sen langer in hun vertrouwde omgeving kunnen blijven 

wonen. In de dorpskernen moet woningbouw voor de eigen woonbehoefte mogelijk blijven waarbij starterswoningen de voorkeur heb¬ben. 

We willen een actief beleid voor het reali¬seren van primaire voorzieningen op het gebied van wonen, zorg en welzijn voor de leefbaarheid 

in de wijken en dorpen.

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

Windturbines concentreren op enkele door de provincie aangewezen locaties, zodat de aantasting van landschap en horizon zo¬veel 

mogelijk wordt beperkt (dus niet bij Kloetinge en wat ons betreft ook niet binnen de Goese Gemeente grenzen). Bomen, struiken en 

plantsoenen bevorde¬ren de leefbaarheid in de gemeente. Daar¬om verdient groen voor ons extra aandacht. Zoetwater en 

klimaatadaptatie zijn onder¬werpen die wij zien als een prioriteit en moeten actief worden opgepakt door de gemeente. We willen groen, 

net als bruggen en lan¬taarnpalen, in de begroting opnemen als investering en niet alleen als een onder¬houdspost, waarmee financiële 

ruimte wordt gecreëerd. We willen het infiltrerend vermogen van de bodem vergroten met bomen en planten; die zorgen voor minder grote 

piekafvoeren bij hevige regenval. In het bomenbeleid sturen we aan op kroonvolume in plaats van aantallen bo¬men. Bij het opstellen van 

een visie op het bui¬tengebied wil de SGP-ChristenUnie zich inzetten voor een toekomstbestendige agrarische sector. Kernwoorden: 

Kring¬looplandbouw, lokale voedselketens en de boer als medebeheerder van de openbare ruimte. Het bespaarhuis willen wij de komende 

vier jaar voor de inwoners. Tot slot vinden wij zonnepanelen prima, maar niet op goede landbouwgrond, maar op daken van huizen en grote 

platte daken van kantoren en andere gebouwen.

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

In de dorpskernen moet woningbouw voor de eigen woonbehoefte mogelijk blijven waarbij starterswoningen de voorkeur heb¬ben. We 

willen een actief beleid voor het reali¬seren van primaire voorzieningen op het gebied van wonen, zorg en welzijn voor de leefbaarheid in de 

wijken en dorpen. De rek is er niet uit, maar wij willen nadrukkelijk wel rekening houden met het karakter van het ‘oude’ dorp.



Lijst 5

Nieuw Goes
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

De situatie bij de Buys-Ballotstraat is voor fietsers onveilig. Daarnaast rijdt er nog steeds vrachtverkeer door deze straat, ondanks de proef 

vanuit de gemeente. Wij staan er positief tegenover om deze proef uit te breiden naar een ruimer gebied. Wat Nieuw Goes betreft komt er 

meer handhaving en wordt er een veilige en goed verlichte oversteekplaats naar De Riethoek aangelegd. Ook moet de weginrichting worden 

verbeterd, zodat te hard rijden verder wordt ontmoedigd. We staan positief tegenover de aanpassingen die zijn gedaan aan de straat bij de 

Kloetingse School. Goed dat hier een schoolzone is gekomen met een adviessnelheid van 15 km/uur. Als ouder wil je er namelijk zeker van 

zijn dat je kind veilig aankomt op school. Fietspaden op schoolroutes moeten dan ook zoveel mogelijk gescheiden zijn van de weg. Ook 

kunnen fietsstroken en markeringen helpen om de veiligheid te verhogen. We herkennen daarnaast de drukte rondom het Wesselopark, en 

we zien hierin een rol voor de gemeente om dit aan te pakken, door dit punt mee te nemen in de vernieuwingsplannen voor het 

Wesselopark. In het algemeen willen we graag ervoor gaan zorgen dat de weginrichting voldoet aan de landelijke eisen, zoals bij woonerven 

en 30 km/uur-zones. Dit is nu niet altijd het geval.

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

Voor Nieuw Goes is het woningtekort oplossen topprioriteit nummer 1. We gaan de kansen voor starters verbeteren door o.a. een 

zelfbewoningsplicht en anti-speculatiebeding in te voeren. Ook willen we dat de gemeente afspraken gaat maken over woningprijzen bij 

nieuwbouwplannen, zodat er gestuurd kan worden op meer starterswoningen. Daarnaast gaan we inzetten op meer (sociale) 

huurwoningen, flexwoningen en fabriekswoningen om het woningtekort verder aan te pakken. Het is belangrijk dat senioren gezond en 

gelukkig oud kunnen worden in Kloetinge. We zetten dan ook graag in op Knarrenhofjes (zelfstandig wonen binnen een woningencomplex 

met burenhulp) en het levensloopbestendig maken van bestaande woningen. Nieuw Goes wil er daarnaast voor zorgen dat de verhuisplicht 

en de recente bezuiniging op de huishoudelijke hulp bij de Wmo worden teruggedraaid. Ook hebben we oog voor het bestrijden van 

eenzaamheid.

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

Nieuw Goes wil graag meer bomen binnen onze gemeente, dus we gaan kappen met kappen! Bomen zijn namelijk niet alleen belangrijk 

voor het ecosysteem, ze zorgen ook voor een prettigere woonomgeving. Ook voorkomen bomen wateroverlast en hittestress. Deze bomen 

moeten ook beter onderhouden worden: momenteel verkeert 1 op de 4 bomen in onze gemeente namelijk in matige tot zeer slechte staat. 

Ook vinden we een schone leefomgeving belangrijk. We zetten dus in op nultolerantie tegen zwerfafval. Wat betreft de energietransitie is 

Nieuw Goes voorstander van zonnepanelen. Wel moeten deze vooral op daken komen te liggen. We willen geen velden vol zonnepanelen 

op goede landbouwgrond. Wij zijn tegen een windturbine bij Kloetinge, of elders in de gemeente. Windturbines hebben namelijk te veel 

negatieve effecten. Zo zijn windturbines dieronvriendelijk, geven geluids- en schaduwhinder, verstoren het microklimaat en ontsieren het 

landschap.

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

Op dit moment is er een groot tekort aan woningen. Nieuw Goes is dan ook voorstander van het gepast uitbreiden van de dorpen. Een 

(beperkte) groei aan inwoners kan helpen om de plaatselijke voorzieningen en winkels beter in stand te houden. Wel moeten uitbreidingen 

passen in de omgeving en het karakter van Kloetinge. Inwoners van Kloetinge moeten betrokken worden bij uitbreidingsplannen, zodat er 

mét Kloetinge gepraat wordt, en niet óver Kloetinge!



Lijst 6

Partij voor Goes
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

De Partij voor Goes maakt zich hard voor een veilige leefomgeving voor onze inwoners. Daar hoort uiteraard ook veiligheid in het verkeer bij.  

De entree van Kloetinge via de overgang Buys-Ballotstraat en de Lewestraat is onoverzichtelijk en daardoor kwetsbaar voor alle 

verkeersdeelnemers, met name voor de fietsers die op drukke momenten hiervan gebruik maken. Een betere en duidelijkere 

verkeersafwikkeling is hier in onze ogen dan ook noodzakelijk.

De verschillende aanpassingen aan de Zomerweg t.b.v. IKC Kloetinge hebben helaas nog niet tot een ideale situatie voor de 

verkeersafwikkeling gezorgd. Dit doet zich uiteraard met name voor bij aanvangs- en sluitingstijden van het IKC. Veel hangt hierbij af van het 

gedrag van gebruikers van het IKC bij het ophalen en brengen van hun kind(eren). Met name bij slecht weer geeft dit de nodige problemen 

met de doorstroming van het verkeer. Verkeerstechnisch zijn vrijwel alle mogelijkheden wel onderzocht. Mogelijk dat verschillende 

starttijden van bijv. de onderbouw en bovenbouw van de school hierin nog een oplossing kunnen bieden.

Bij het Wesselopark vormen o.a. de auto’s die door gebruikers i.v.m. gebrek aan parkeerruimte overal in de omgeving worden geparkeerd 

een probleem. Het te realiseren masterplan m.b.t. aanpassing en vernieuwing van het park zal hier een oplossing voor moeten gaan bieden.

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

In het dorp zelf is vrijwel geen ruimte voor nieuwbouw van woningen. Het plan Groenedaal is echter een voorbeeld, waarbij bestaande 

ruimte wel benut kan worden voor nieuwe woonruimte. Hierbij moet dan wel aandacht zijn voor de juiste keuze van vormen van wonen. 

Ten zuiden van Mannee zien wij zeker mogelijkheden voor de bouw van woningen. De Partij voor Goes maakt zich sterk om bij nieuwbouw 

projectontwikkelaars te verplichten een groot deel (sociale) huurwoningen en vooral een groot deel betaalbare koopwoningen voor starters 

te bouwen. Daarnaast dienen dan ook voor de senioren levensloopbestendige woningen te worden gebouwd, wat voor doorstroming 

binnen het dorp zelf kan leiden. 

In ons verkiezingsprogramma benoemen we met name het in stand houden van belangrijke voorzieningen in onze dorpen en kernen, zoals 

o.a. een huisarts, een zorglocatie, een verenigingsgebouw, enz.

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

De Partij voor Goes is van mening dat er voor windmolens en velden met zonnepanelen geen plaats is in Kloetinge. Binnen de kern van 

Kloetinge is er gelukkig sprake van een mooie groene omgeving. Wat Kloetinge dan ook een fijne plek om te wonen maakt. Waar een groene 

omgeving noodzakelijk verdwijnt dient dit op juiste wijze te worden gecompenseerd op andere plaatsen. Bij een mogelijke uitbreiding van 

Kloetinge door bijv. een extra woonwijk moet deze een groen karakter krijgen met aandacht voor bijv. plantsoen met bomen en 

vijverpartijen.

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

In onze ogen is er in de oude kern van Kloetinge inderdaad geen ruimte meer voor nieuwbouw. Daarnaast blijken veranderingen van 

bestemmingsplannen binnen deze oude kern ook te leiden tot bijv. de nodige verkeersproblemen en ongewenste veranderingen in de 

leefsfeer van inwoners. Binnen het grondgebied van de oude gemeente Kloetinge zien we echter nog wel ruimte voor het ontwikkelingen 

rondom woningbouw, zoals al eerder bij huisvesting genoemd.



Lijst 7

D66
De verkeersveiligheid in het dorp

Welke oplossingen voorziet uw partij bijvoorbeeld voor de situaties bij de Kloetingse school, de drukte rondom het Wesselopark en de 

overgang Buys-Ballotstraat?

Wat D66 betreft wordt de veiligheid rondom scholen in heel Goes verbeterd. Met een 30km zone, eenrichtingsverkeer voor wat betreft het 

afzetten en ophalen van kinderen en kiss-and-ride zones. 

Het Wesselopark kan wel een upgrade gebruiken, mooi dat verenigingen nu het initiatief nemen. D66 juicht dit soort burgerinitiatieven toe 

en ziet voor de Gemeente dan een faciliterende rol. 

De overgang bij de Buys-Ballotstraat is een gevaarlijk punt, vooral voor fietsers! De inrichting nu is bedacht met de auto voorop, dat zou 

anders moeten …

Huisvesting

Hoe zorgt uw partij voor kansen voor starters? En hoe zorgt uw partij dat senioren voldoende (zorg)voorzieningen hebben om oud te 

kunnen worden in Kloetinge?

We willen zorgen voor woonruimte voor iedereen, dus voor starters én voor senioren. Niet meer alleen maar twee-onder-een-kap bouwen 

voor jonge gezinnen door project ontwikkelaars, maar ook woonruimte voor ouderen die graag op hun dorp willen blijven wonen. Wat ons 

betreft gebeurt dat niet alleen met nieuwbouw, maar ook door het renoveren en verduurzamen van bestaande bouw. Wanneer inwoners 

zelf met ideeën komen voor zo’n soort project gaan we dat actief ondersteunen.

Om een dorp leefbaar te houden, moeten er genoeg voorzieningen zijn. Dat betekent niet persé overal een pin-automaat maar ook andere 

slimmere oplossingen om de leefbaarheid te behouden. Wanneer we onze senioren digitaal vaardiger maken, is er meer mogelijk.

Milieu- en Duurzaamheid

Hoe houdt uw partij Kloetinge groen nu er steeds meer groen verdwijnt? En wat verwacht u dat de energietransitie voor Kloetinge 

betekent? Is een windmolen of een veld zonnepanelen voor uw partij denkbaar in Kloetinge? 

D66 Goes wil onze wijken, dorpen en bedrijventerrein snel groener maken. Overal zijn mogelijkheden om een boompje te planten of een 

struik. Halen we een boom weg, komen er ergens anders 2 voor terug. Ook willen we inwoners stimuleren om stenen uit de tuin te halen en 

te vervangen door groen. Onszelf voorbereiden op klimaatverandering doen we samen. De energietransitie betekent voor ons allemaal dat 

we ons moeten aanpassen, ook inwoners van onze andere dorpen en wijken.

Een windmolen lijkt ons geen goed idee in een dorp als Kloetinge, die zien we beter passen langs de Oosterschelde bijvoorbeeld. Een veld 

zonnepanelen zou kunnen, maar we gebruiken daar geen landbouwgrond voor. Zoiets gaat altijd in combinatie met een andere functie en 

altijd in overleg omwonenden.

Groeien

De school zit (over)vol en er is bijna geen woning te koop. Tijd voor nieuwbouw met behoud van het karakter van het ‘oude’ dorp? Of is 

de rek er uit?

We willen gaan kijken waar we slim kunnen bijbouwen, geen complete woonwijk erbij. Eerst kijken of we kunnen verdichten in het dorp, 

bestaande bouw kunnen renoveren en verduurzamen en eventueel oude gebouwen slopen en nieuwbouw terug die past in het karakter van 

het dorp.


